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Protokół nr 38/2023 

z łączonego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

oraz Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

odbytego 20 lutego 2023 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy w Wapnie 

 

Łączone posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Samorządowej i Spraw 

Społecznych rozpoczęło się o godz. 15:00. Otworzył je Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego p. Leszek Baczyński, który powitał przybyłych na posiedzenie gości oraz członków obu komisji. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2, nr 3 i nr 4 do protokołu. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - frekwencja 77,78.% (nieobecni Radni: Mariusz Łasut, Mikołaj 

Szumann). 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych – frekwencja 100%. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego p. Leszek Baczyński informuje o zmianie 

w porządku obrad. Punkt 9a i 9b zostaje przesunięty na pozycję 4, dalsza część posiedzenia pozostaje bez zmian. 

Porządek obrad łączonych komisji po zmianach przedstawia się następująco: 

1) Informacja na temat perspektyw funkcjonowania Lokalnej Grupy Działania.  
2) Informacja o działaniach na rzecz rolnictwa podejmowanych przez Ośrodek Doradztwa Rolniczego oraz 

Izbę Rolniczą  
3) Roczne sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i pieczy zastępczej.  
4) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a. podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w za-
kresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób ob-
jętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

b. zasad zwrotu wydatków za udzielony posiłek albo świadczenie rzeczowe w postaci produktów 
żywieniowych dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego rządowego pro-
gramu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

5) Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022. 
6) Informacja o gospodarowaniu gminnymi zasobami mieszkaniowymi. 
7) Sprawozdanie o stanie dróg gminnych oraz oświetlenia za rok 2022 i plany na 2023 rok. 
8) Informacja o działalności sołectw Gminy Wapno w 2022 roku. 
9) Informacja w sprawie funduszu sołeckiego na 2023 rok. 
10) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a. ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu obowiązującej w Gminie Wapno tytułem zwrotu 
kosztów przewozu ucznia niepełnosprawnego do szkoły; 

b. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy; 
c. Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na tere-

nie Gminy Wapno w 2023 roku; 
d. wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 rok; 
e. przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wapno, na lata 2022-2027” wraz z Pro-

gnozą Oddziaływania na Środowisko Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wapno, na lata 
2022-2027; 

f. zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządo-
wego Programu Odbudowy Zabytków. 

11) Sprawy bieżące. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 1.  

Informację na temat perspektyw funkcjonowania Lokalnej Grupy Działania przedstawił Prezes Zarządu 

Stowarzyszenia „Dolina Wełny” z Wągrowca, Pan Janusz Woźniak. Prezes Zarządu omówił działalność 

Stowarzyszenia w roku 2022, finanse oraz zadania zaplanowane na rok 2023. Informacja stanowi załącznik nr 5 

do protokołu.  

Radny J. Koliński dołączył do posiedzenia (godz. 15:20). 

Radny A. Szymanik dołączył do posiedzenia (godz. 15:33). 

Radni zostali poproszeni o zadawanie pytań. 

Przewodniczący L. Baczyński: W ubiegłym roku wspominał Pan, że kończą się projekty na budowę placów zabaw 

przy świetlicach wiejskich, czy jest szansa, że te projekty powrócą? 

Prezes Zarządu J. Woźniak: Tak. Na pewno będą place zabaw z funduszu rolnego, ale również będzie dodatkowy 

Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego, z którego będzie można również pozyskać środki. 

Skarbnik M. Dobroniecka: Czy wnioski, zarówno ze stowarzyszeń, czy bezpośrednio z Gminy, należy składać na 

początku roku 2024, czy już z końcem roku 2023? 

Prezes Zarządu J. Woźniak: Gdy będzie już wszystko wiadomo, po podpisaniu umów, na pewno odbędą się 

spotkania samorządowe.  

Radny R. Piechowiak: Wspomniał Pan, że jedna z dotacji objęła remont stadionu, czy możliwy byłby również 

remont ogrodzenia na stadionie? 

Prezes Zarządu J. Woźniak: Jak najbardziej. W projekcie chodziło o gminę Rogoźno. Burmistrz zdecydował, że o 

dofinansowanie wystąpi Rogoziński Klub Sportowy, jako stowarzyszenie. To jest bardzo mądre rozwiązanie, 

ponieważ stopień dofinansowania gminy wynosił tylko 63%, a dla klubu będącego stowarzyszeniem 100%.  

Sołtys J. Antkowiak: Czy jeżeli na remonty są pieniądze, to czy na budowę nowych świetlic wiejskich też można 

składać wniosek? 

Prezes Zarządu J. Woźniak: Jeżeli będą dostępne środki w zadawalającej wysokości, to tak. W nowej perspektywie 

finansowej na pewno będzie to inny stopień dofinansowania. 

 

Ad. 2.  

Informację o działaniach na rzecz rolnictwa podejmowanych przez Ośrodek Doradztwa Rolniczego przedstawił 

Główny Doradca Pan Zbigniew Tomczak, który scharakteryzował działalność Powiatowego Zespołu z siedzibą w 

Gnieźnie, do którego należy gmina Wapno, omówił prace w roku 2022 oraz zamierzenia programowe na rok 2023. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Radni zostali poproszeni o zadawanie pytań. 

Radny T. Hemmerling: Do kiedy jest nabór na środki na fotowoltaikę? 

Doradca Z. Tomczak: Do 30.03. 

Radny T. Hemmerling: Czy istnieje szansa, aby uzyskać środki na samą pompę ciepła, bez uprzedniego założenia 

instalacji fotowoltaicznej? 
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Doradca Z. Tomczak: Zdecydowanie nie.  

Radny T. Hemmerling: Górny limit dofinansowania? 

Doradca Z. Tomczak: Od 150 000 do 300 000 zł na gospodarstwo.  

Radny T. Hemmerling: Nie do końca rozumiem kwestię przyznawania punktów procentowych? Np. panele 

fotowoltaiczne otrzymują do 21%, współczesne panele mają 23-25. 

Doradca Z. Tomczak: Myślę, że jak obecny nabór zakończy się średnim powodzeniem, to kolejne będą już 

uwzględniały zmiany. 

 

Materiały dotyczące podejmowanych działań na rzecz rolnictwa przez Wlkp. Izbę Rolniczą nie dotarły na 

posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 3.  

Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i pieczy zastępczej za rok 2022 przedstawiła Z-ca 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Lucyna Pieczyńska. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

Radni zostali poproszeni o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 4. 

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

oraz projekt chwały Rady Gminy Wapno w sprawie zasad zwrotu wydatków za udzielony posiłek albo świadczenie 

rzeczowe w postaci produktów żywieniowych dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; omówiła P. Lucyna Pieczyńska Z-ca 

Kierownika GOPS w Wapnie. Szczegóły zawierają projekty uchwały stanowiące załącznik nr 8 i załącznik nr 9 

do protokołu. 

Radni zostali poproszeni o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 5. 

Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Pan Andrzej Szymanik. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni zostali poproszeni o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad. 7. 

Sprawozdanie o stanie dróg gminnych oraz oświetlenia za rok 2022 i planach na 2023 rok przedstawił Inspektor 

UG Wapno Pan Wojciech Maćkowiak. Szczegóły na temat dróg zawierają tabele, które stanowią załącznik nr 11 

do protokołu. Wykaz oświetlenia na dzień 31.12.2022 roku stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Radni zostali poproszeni o zadawanie pytań. 

Radny T. Hemmerling: Jeżeli chodzi o stacje ładowania samochodów elektrycznych, jaki tam będzie zastosowany 

rodzaj wtyczki? 

Inspektor W. Maćkowiak: Teraz jeszcze nie odpowiem. Wiem, że docelowo ma to być 42 x 22 kW. Typ stacji nie 

został jeszcze wybrany. 

Radny W. Rochowiak: W zmianie do budżetu jest ujęta dokumentacja na przebudowę drogi w Graboszewie. 

Inspektor W. Maćkowiak: W zeszłym roku gmina złożyła wniosek o dofinansowanie do Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wlkp. w ramach dotacji na drogi dojazdowe do gruntów rolnych. Jest to typowa 

droga do 4 m szerokości. Celem dotacji jest dostosowanie dróg do sprawniejszej obsługi pól. Do przebudowy 

przewidziano 998 m bieżących. Gmina jest w trakcie przygotowywania projektu. Obecnie koszt budowy 0,5 km 

drogi to koszt 500 000 zł. Zobaczymy, jakiej wysokości będzie dofinansowanie. Jeżeli środki w budżecie gminy 

się nie znajdą, dofinansowanie można zwrócić w październiku. 

Radny W. Rochowiak: Czy można przebudować krótszy odcinek?  

Inspektor W. Maćkowiak: Krótszy odcinek procentowo zmniejszy całe dofinansowanie. 

Pan Inspektor zwrócił uwagę zebranych na konieczność wyremontowania dróg w Stołężynie w najbliższej 

przyszłości. Wniosek złożony jakiś czas temu do Polskiego Ładu na remont ulicy Poprzecznej (3 km) nie został 

zakwalifikowany.  

Wójt Gminy Wapno uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

Następnie Inspektor omówił szczegóły zaplanowanych remontów dróg na rok 2023. 

Inspektor W. Maćkowiak: W drugim kwartale z pieniędzy, które pozostaną w budżecie na remonty, planujemy 

wykonać częściową wymianę warstwy wierzchniej tam gdzie samo łatanie dziur nie wystarczy. Otrzymaliśmy 

bardzo atrakcyjną cenowo ofertę na zakup kruszywa drogowego, które chcielibyśmy wykorzystać wraz z usługą 

ponownego układania profilu drogi. Korzystaliśmy już z tej metody i można zauważyć, że po okresie zimowym 

droga nadal pozostaje w zadawalającym stanie. Firma, której planujemy zlecić ww. roboty świadczy również 

usługę ścinania poboczy, które również mieliśmy zaplanowane. 

Radny A. Szymanik: Czy to jest ta sama firma, która kruszyła kamień w Stołężynie? 

Inspektor W. Maćkowiak: Tak. Obecnie nie znam innej firmy w Polsce, która robiłaby renowacje dróg w tej 

technologii. Oferta cenowa jest bardzo przystępna. 

Inspektor W. Maćkowiak: Warto będzie się zastanowić nad remontem drogi Srebrna Góra – Nadborowo, droga 

jest jedną z gorszych w gminie a ruch jest tam całkiem spory. 

Sołtys A. Antkowiak: To jest jedyna droga mieszkańców Nadborowa, żeby dostać się gdziekolwiek. 

Radna A. Walczak: A droga do Srebrnej Góry obok Euromaszu, będzie tam coś robione? 

Wójt M. Kędzierski: Musi być zrobione. 

Radny W. Rochowiak: Możemy we własnym zakresie te roboty wykonać? Wybrać pobocza? 



5 
 

Inspektor W. Maćkowiak: Na oczyszczalni pracuje 4 ludzi, którzy powinni pracować tylko tam, a oni wykonują 

prace bieżące niezwiązane z oczyszczalnią. Zatem trudno jest tą pracę zorganizować. Ścinanie poboczy koparko-

ładowarką kończy się konfliktem z rolnikami, a sam efekt jest niezadowalający. Jedynym rozsądnym 

rozwiązaniem jest zlecenie takiej usługi. 

Radny W. Rochowiak: Może trzeba się zastanowić nad zwiększeniem zatrudnienia do obsługi? 

Inspektor W. Maćkowiak: Myślę, że byłby to duży problem finansowy dla gminy. 

Radny W. Rochowiak: W takim razie czy nadal jest zasadne wymieniać obecną koparko-ładowarkę skoro brakuje 

pracowników do obsługi? 

Inspektor W. Maćkowiak: W budżecie na obsługę koparki jest przewidziana kwota 40 000 zł. Koparka z pewnością 

wymaga kapitalnego remontu. Wystarczy jedna awaria i realizacja zaplanowanych prac znacznie odsuwa się w 

czasie.  

Radny W. Rochowiak: Zatem może lepiej zamiast wydać 40 000 zł przy brakach kadrowych lepiej byłoby zlecić 

pracę zewnętrznemu wykonawcy? 

Inspektor W. Maćkowiak: Myślę, że nie, ponieważ nie wierzę, że przy jakiejkolwiek awarii czas reakcji takiej 

firmy, dojazd koparki, będzie nie dłuższy niż 30 min. Być może dałoby się obwarować odpowiednio taką umowę. 

Jednak przy obecnej organizacji gminy koparka jest niezbędna.  

Pan Maćkowiak skierował jeszcze prośbę od mieszkańców do sołtysa Srebrnej Góry, aby uwzględnić w wydatkach 

sołectwa montaż oświetlenia w tej miejscowości (chodzi o drogę prowadzącą do lasu). 

Ponieważ informacje dotyczące gospodarowania gminnym zasobem mieszkaniowym stanowiące pkt 6 porządku 

obrad zostały zawarte w załączniki do projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Pan Maćkowiak Inspektor UG Wapno przedstawia projekt ww. uchwały, który 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Informuje zebranych, że na kolejnym posiedzeniu zostanie przedstawiona 

oferta na zbycie jednej z nieruchomości, której nie można zagospodarować na lokal mieszkalny. 

Przewodniczący L. Baczyński prosi Radnych o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Czy jest ktoś chętny na zakup tego lokalu? 

Inspektor W. Maćkowiak: Został złożony wniosek, w roku ubiegłym, przez jednego z właścicieli mieszkań w 

budynku, w którym ten lokal się znajduje. 

Radny W. Rochowiak: Czy w Srebrnej Górze jest już zrobiony zbiornik bezodpływowy? 

Inspektor W. Maćkowiak: Zbiornik jest, ale mieszkańcy noszą wodę wiadrem i korzystają z zewnętrznych 

wychodków. Gmina, jako administrator, mogłaby to rozwiązać jednak natrafia na duży opór ze strony 

mieszkańców. 

Sołtys J. Antkowiak: Wszystkie mieszkające tam rodziny są w tym temacie zgodne? 

Inspektor W. Maćkowiak: Tak.  

Przewodniczący L. Baczyński: Czy obiekt w Podolinie jest monitorowany, bo tam mieszka jeszcze jedna osoba, a 

pozostałe lokale są nieogrzewane? 

Inspektor W. Maćkowiak: Byłem tam dwa tygodnie temu, ponieważ została wyrwana zasuwa od drzwi. Budynek 

był też wyceniany przez rzeczoznawcę w celu ewentualnego zbycia. W najgorszym stanie technicznym jest 

budynek, w którym mieszka Pan S. 
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Radny R. Piechowiak: A jak wyglądają schody prowadzące do tego budynku, ponieważ wspomniany lokator 

narzekał na ich stan techniczny? 

Inspektor W. Maćkowiak: Stopnie są stabilne i nie stwarzają zagrożenia. 

Radny A. Szymanik: Czy pomieszczenie po archiwum kopalni to jest tymczasowe mieszkanie?  

Inspektor W. Maćkowiak: To jest lokal tymczasowy. 

Radny A. Szymanik: A jak wygląda sytuacja z lokalem przy sali w Ruścu? 

Inspektor W. Maćkowiak: 28 lutego jest zaplanowane opróżnianie lokalu 

Radny R. Piechowiak: Dobrowolne? 

Inspektor W. Maćkowiak: Dobrowolne. 

 

Ad. 8. 

Sprawozdania z działalności sołectw za rok 2022 zostały przekazane radnym przed posiedzeniem komisji. 

Sprawozdania stanowią załączniki nr 14 - 21 do protokołu 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił Sołtysów przebywających na sali o przekazanie ewentualnych 

dodatkowych informacji. Obecni Sołtysi nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 9. 

O przedstawienie informacji w sprawie funduszu sołeckiego na rok 2024 została poproszona Pani Monika 

Dobroniecka Skarbnik Gminy Wapno. Skarbnik Gminy przedstawiła zestawienie stanu realizacji funduszu w roku 

2022, która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Większość sołectw zrealizowała fundusz w wymiarze ponad 

90%.  

Radny W. Rochowiak: Czy wpłynęły już jakieś zwroty? 

Skarbnik M. Dobroniecka: Zwroty spływają w okresie wakacyjnym. Dopiero wysłaliśmy sprawozdania kwartalne.  

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący L. Baczyński ogłasza 5 min. przerwy. 

Przewodniczący L. Baczyński wznawia obrady o godz. 17:50. 

 

Ad. 10. 

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wapno w 2023 roku omówiła P. Kinga Fortuniak Referent UG Wapno. 

Program jest kontynuacją lat ubiegłych, zmianie ulegają tylko środki przeznaczone w budżecie na ten cel. Program 

został zaopiniowany przez inspekcję weterynaryjną i koło łowieckie. Szczegóły zawiera projekt uchwały 

stanowiący załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radny W. Rochowiak: Kto jest obecnie weterynarzem? 

Referent K. Fortuniak: Usługi świadczy gabinet weterynaryjny „Szarik”. 
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Przewodniczący L. Baczyński: Jeżeli chodzi o wskazanie gospodarstwa rolnego to też pozostaje to samo z 

Podolina? 

Referent K. Fortuniak: Tak. 

 

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wapno, 

na lata 2022-2027 wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Wapno, na lata 2022-2027” przedstawił Pan Piotr Bojarski Inspektor UG Wapno. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. Opracowanie pozwoli Gminie Wapno na ubieganie się o ośrodki zewnętrzne na 

gospodarkę niskoemisyjną. Plan został wysłany do zaopiniowania przez Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Poznaniu, który wydał opinię pozytywną, oraz Wojewódzki Państwowy Inspektor Sanitarny, który 

odstąpił od opiniowania, powołując się na brak kompetencji. 

Radny A. Szymanik: Jak rozumieć stwierdzenie o braku kompetencji? 

Inspektor P. Bojarski: Myślę, że gdyby miał uwagi z pewnością wydałby opinię. 2:41 

Radny A. Szymanik: Na 31 stronie jest zapis „Wszystkie kotły instalowane po 1 maja 2018 roku muszą zapewnić 

możliwość wyłącznie automatycznego podawania paliwa, wysoką efektywność energetyczną oraz dotrzymanie 

norm emisyjnych. Nie mogą również posiadać rusztu awaryjnego”. W związku z powyższym,  ręka wrzucająca 

opał do pieca nie może być tylko musi być ruszt mechaniczny lub zasyp? 

Radny W. Rochowiak: To oznacza, że po roku 2018 nie kupi Pan już pieca tzw. kopciucha. 

Inspektor P. Bojarski: Jest uchwała Sejmiku Wojewódzkiego Pomorskiego mówiąca, że po roku 2018 na terenie 

województwa wielkopolskiego nie powinny się znajdować w sprzedaży piece posiadające ruszt, ponieważ nie 

spełniają norm unijnych. Program jest oparty na tym dokumencie źródłowym.  

 

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 rok przedstawiła Pani 

Monika Dobroniecka Skarbnik Gminy Wapno. Szczegóły zmian zawiera projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu odbudowy Zabytków przedstawiła Pani Monika Dobroniecka Skarbnik 

Gminy Wapno. Projekt dotyczy środków z Polskiego Ładu, o które może wystąpić JST w imieniu beneficjentów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Dwa procent, które beneficjent będzie musiał zapłacić to środki po stronie gminy? 

Skarbnik M. Dobroniecka: Po stronie wnioskodawcy. 

Radny A. Szymanik: Trzy wnioski można złożyć? 
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Skarbnik M. Dobroniecka: Gmina wybiera z ogółu trzech wnioskodawców, bo tyle wniosków może złożyć do 

Polskiego Ładu. Odpowiednia komisja zakwalifikuje wnioski i przedłoży do wyboru Panu Wójtowi. 

Radny W. Rochowiak: Czy o skład komisji też można wnioskować? 

Wójt M. Kędzierski: Nie ma obwarowań dotyczących jej składu, więc nie widzę przeszkód. 

 

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu obowiązującej 

w Gminie Wapno tytułem zwrotu kosztów przewozu ucznia niepełnosprawnego do szkoły przedstawiła Pani 

Sylwia Maćkowiak Referent UG Wapno. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Decyzją Radnych 

treść projektu uchwały poszerzono o pozycję dotyczącą rodzaju pojazdów mechanicznych i dodano pozycję 

dotyczącą motocykla i motoroweru. 

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Leszek Baczyński przedstawił wniosek złożony przez Kierownika WTZ w Gołańczy. Wniosek 

stanowi załącznik nr 28 do protokołu. Wniosek pozostaje bez rozpatrzenia, gdyż w dniu posiedzenia komisji 

upłynął termin na realizację zawartego w nim postulatu. 

 

Porządek obrad został wyczerpany.  

Przewodniczący L. Baczyński kończy posiedzenie. 

Zebranie rozpoczęło się o godzinie: 15:00 

Zakończyło się o godzinie: 18:46 

 

Protokołowała: 

Sylwia Maćkowiak 

 

Przewodnicząca 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

 

/-/ Edyta Gaszyńska-Ciszewska 

 


